
 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Aanleiding 

In maart van dit jaar is er gesproken over de ruimtelijke structuurvisie waarin ook het gebied 

polder Wulverhorst wordt vermeld. De wethouder gaf toen aan een tweede gesprek te hebben 

in april met PS over mogelijke schuifruimte omdat Provinciale Staten evenals een groot deel 

van onze gemeenteraad deze polder niet als een mogelijkheid ziet voor een bedrijventerrein. 

Na de raadsvergadering zou het college op korte termijn met een reactie komen. Dit bleef uit. 

 

Uit de beantwoording van een aantal vragen die door het CDA gesteld zijn, werd ook in april 

niet duidelijk hoe het er nu voor staat. Dit dossier sleept nu dus al enkele maanden en er is 

weinig informatie over naar de gemeenteraad. Daarom heeft de fractie Inwonersbelangen de 

volgende vragen: 

 

1. Hoeveel gesprekken zijn er inmiddels geweest met Gedeputeerde Staten, zoals werd 

aangegeven in de raadsvergadering van maart? 

 

2. Hoe zijn deze gesprekken verlopen en wat zijn de voorlopige of definitieve uitkomsten 

daarvan? 

 

3. Is er al een concreet idee over een andere locatie om als schuifruimte te laten 

fungeren? Zo ja, welke? 

 

4. Wanneer verwacht B en W een raadsvoorstel met eventueel partiële herziening aan de 

raad te kunnen voorstellen? 

 

Namens de fractie Inwonersbelangen: 

Janet Buerman, raadslid 

 

Betreft:
 
 

Datum:

Communicatie:

Bijlage: 

 

 
 
Inwonersbelangen 
vertegenwoordigt 
de kernen Woerden, 
Kamerik, Zegveld 
en Harmelen in de 
gemeenteraad. 

 

Rondvraag raadsvergadering Wulverhorst 

 

Woensdag 29 mei 2013 

 

Fractie Inwonersbelangen 

Janet.buerman@inwonersbelangen.nl  
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